
Országgyűlési képviselő

Iromány száma: K/8641.

Benyújtás dátuma: 2019-12-23 16:38

Parlex azonosító: T9DS7GU80001

Címzett: Kövér László, az Országgyűlés elnöke
Benyújtó: Dr. Tóth Bertalan (MSZP) 

Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Bártfai-Mager Andrea, tárca nélküli miniszter 
(nemzeti vagyon kezeléséért felelős) 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mennyi közpénzt fizet az MVM Zrt. a Mátrai Erőmű 
72,66%-os részvénycsomagjáért?" 

Tisztelt Miniszter Asszony!

A K/8215. és a K/8247. számú, írásbeli választ igénylő kérdéseimben több, egymással összefüggő
kérdést  tettem  fel.  Az  Ön  megbízásából  válaszoló  Dr.  Fónagy  János  államtitkár  úr  figyelmét
azonban - feltehetően nem szándékoltan - ezen kérdések többsége elkerülte a válaszadás során, így
továbbra is szükségesnek tartom ezen kérdések megválaszolását, különös tekintettel arra, hogy az
érintett társaságok által 2019. december 23. napján közzétett közlemények szerint aláírásra került a
Mátrai  Erőmű  Zrt.  72,66%-os  tulajdoni  részesedést  megtestesítő  részvénycsomagjának
adásvételéről szóló szerződés.

1. Mekkora értéket képvisel jelenleg a Mátrai Erőmű?

2. Mennyi pénzt fizet az állami MVM Zrt. a veszteséges erőműért?

3. Számított-e egyáltalán a döntés-előkészítés során, hogy egy veszteséges erőművet akarnak
közpénzen megvásárolni?

4.  Ellenőrizték-e,  hogy  a  Mátrai  Erőmű  működéséhez  kapcsolódtak-e  az  elmúlt  hetek
üzembiztonságot és környezetvédelmi aggályokat felvető eseményei?

5. Valóban felhagy Magyarország a szénalapú energiatermeléssel a következő évtizedben? Ha
nem, mikor fog?

6.  Melyik  fél  kezdeményezett  először  tárgyalásokat  a  fent  nevezett  részvénycsomag
átruházása tárgyában?



7.  Mikor  kezdődtek  meg  a  felek  közötti  tárgyalások  a  fent  nevezett  részvénycsomag
átruházásáról?

8. Mikor kapott Ön tájékoztatást először a fent nevezett megkeresésről?

9. Milyen iránymutatást adott az MVM Zrt. Igazgatóságának a kínálkozó üzleti lehetőségről?

10. Szükséges-e a fenti részvénycsomag MVM Zrt.  által történő megvásárlásához az állam
garanciavállalása vagy tulajdonosi tőkeemelés?

Tisztelettel várom válaszát.
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